
Strona 1 z 16 
 

Protokół nr VIII/2024 

z sesji Rady Gminy Stare Miasto 
odbytej w dniu 28 listopada 2024 roku 

w sali konferencyjnej Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto 
 

W sesji udział wzięli: 
-    radni (lista obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
-    sołtysi (lista obecności – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
- Dariusz Puchała – Wójt Gminy Stare Miasto, 
- Janusz Frysiak – Z-ca Wójta Gminy Stare Miasto, 
- Luiza Kędracka – Sekretarz Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Monika Gromada – Zastępca Skarbnika Gminy Stare Miasto, 
- Marcin Janiak – radca prawny, 
- Magdalena Kusiak – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Damian Majewski – Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
- Elżbieta Perkowska – Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji, 
- Maria Szumigalska – Kierownik GOPS w Starym Mieście, 
- Zbigniew Szczepankiewicz – Kierownik ZGK, 
- Małgorzata Kaczmarek – inspektor UG Stare Miasto, 
- Monika Pawłowska – inspektor UG Stare Miasto, 
- Joanna Gruszecka – inspektor UG Stare Miasto, 
-    Mateusz Staciwa – inspektor UG Stare Miasto. 
(lista obecności – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

 

Punkt 1 porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.   
 
Otwarcie VIII sesji Rady Gminy Stare Miasto godz. 10:17. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewelina Andrzejak – Dzień dobry. Szanowni Państwo, proszę o ciszę. 
Dziękuję. Otwieram posiedzenie sesji, VIII sesji Rady Gminy Stare Miasto zwołanej na podstawie art. 
20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, Dz. U. 2024 r. poz. 1465 i 1572.  
Na dzisiejszym posiedzeniu witam Wójta Gminy Stare Miasto Dariusza Puchałę, Wicewójta Janusza 
Frysiaka, Skarbnik Gminy Panią Jolantę Sobczak, Sekretarza Gminy Panią Luizę Kędracką, Zastępcę 
Skarbnika Panią Monikę Gromadę, Pana mecenasa Marcina Janiaka. Witam Wysoką Radę, Panie Sołtys, 
Panów Sołtysów. Witam kierowników jednostek oraz pracowników Urzędu Gminy. Przedstawię teraz 
Państwu porządek dzisiejszych obrad. 

Punkt 2 porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad VI sesji Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy  - Porządek obrad:  
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołów z VI i VII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Stare Miasto z organizacjami pozarzą-
dowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2025”, 
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• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej                       
własność Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opie-
kuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psy-
chicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 
jak również trybu ich pobierania, 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, 

• w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 dt żyta dla potrzeb obliczenia podatku rol-
nego, 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2025, 

• w sprawie ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

• w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzenie ścieków na terenie 
gminy Stare Miasto, 

• w sprawie zaliczenia drogi do kategorii gminnych dróg publicznych oraz ustalenia jej prze-
biegu, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024,  

• zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2024-2036. 

7. Ocena stanu dróg gminnych oraz mostów. 
8. Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
10.  Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy. 

 
Porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Stare Miasto stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Pań, Panów Radnych ma uwagi do przedstawionego po-

rządku obrad? Ja jeszcze dodam, że na piętnastu radnych obecnych dzisiaj mamy czternastu, a więc 
wszystkie uchwały, które dzisiaj będą podjęte, będą prawomocne. Nieobecny jest radny Waldemar 
Lewandowski, który usprawiedliwiał swoją nieobecność. Jeżeli nie mamy zgłoszeń do porządku obrad, 
proszę o przegłosowanie dzisiejszego porządku. 

 
     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie protokołów z VI i VII sesji Rady Gminy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Pań, Panów radnych ma uwagi do protokołów z VI i VII 
sesji Rady Gminy? Jeżeli nie mamy uwag, to na początek przegłosujemy protokół z VI sesji Rady Gminy. 
Proszę o głosowanie. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 
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„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy –  I teraz przystępujemy do przyjęcia protokołu z VII sesji Rady Gminy. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Ten protokół również został przyjęty jednogło-
śnie. 
 

Punkt 4 porządku obrad – Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Informacja ta została przesłana Państwu razem z materiałami se-
syjnymi. Jest również zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej gminy. 
Jeżeli są pytania do tej informacji, to prosiłabym w sprawach bieżących. 
 

Punkt 5 porządku obrad – Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyj-
nym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – 8 listopada udział w wieczornicy zorganizowanej przez Szkołę Pod-
stawową im. Powstańców Wielkopolskich w Modle Królewskiej. 10 listopada udział w obchodach Na-
rodowego Święta Niepodległości zorganizowanych przez Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Ży-
chlinie. 11 listopada udział w gminnych obchodach Narodowego Święta Niepodległości. 13 listopada 
udział w gminnym przeglądzie pieśni patriotycznych zorganizowanym przez Szkołę Podstawową im. 
Bolesława Prusa w Liścu Wielkim. 21 listopada udział w Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatu 
zorganizowanych, zorganizowanego przez Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządo-
wych, podczas którego uczestniczyłam w dwóch szkoleniach, finanse samorządów od roku 2025, plusy 
i minusy, zmiany sposobu finansowania jednostek samorządów terytorialnych oraz wzajemna relacja 
organów gminy i powiatu, organ stanowiący, a wykonawczy. 23 listopada w ramach podsumowania XX 
Festiwalu Pianistycznego Chopinowskie Inspiracje Młodych wzięłam udział w koncercie laureatów Cho-
pin w Blasku Świec, który odbył się w Pałacu Bronikowskich w Żychlinie. Dodatkowo dyżury w Biurze 
Rady oraz załatwianie spraw bieżących. Przechodzimy do bloku uchwał. Wszystkie uchwały zostały 
przez nas omówione na wspólnym, przed sesyjnym posiedzeniu komisji we wtorek. 

 

Punkt 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał: 
 

• w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Stare Miasto z organizacjami pozarzą-
dowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2025”, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Referująca Pani Inspektor Monika Pawłowska. 

Pani Monika Pawłowska – Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwiet-
nia 2023 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na organ stanowiący jed-
nostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalenia rocznego programu współpracy z organiza-
cjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2023 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Program ma na celu lepsze wykonywanie zadań 
Gminy Stare Miasto poprzez możliwe pełne wykorzystanie potencjału organizacji pozarządowych, 
zwiększenie skuteczności i efektywności działań związanych z realizacją zadań publicznych i dalszy 
wzrost partycypacji społecznej w rozwiązywaniu problemów lokalnych. Projekt uchwały został pod-
dany konsultacjom społecznym z organizacjami pozarządowymi działającymi w terenie Gminy Stare 
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Miasto w dniach od 21 do 28 października 2024 roku, zgodnie z zarządzeniem Wójta Gminy Stare Mia-
sto z dnia 8 października. Nie wniesiono uwag i propozycji do przedstawionego projektu uchwały. Dzię-
kuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Inspektor. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 

do dyskusji, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/57/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie przyjęcia 
„Programu Współpracy Gminy Stare Miasto z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami pro-
wadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025”. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/57/2024 i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Joannę Gru-
szecką. 

 
Pani Joanna Gruszecka – Szanowni Państwo, nieruchomość położona w obrębie Żychlin oznaczona 

numerem ewidencyjnym 274/6 o powierzchni 244 metry kwadratowe oraz działka 274/8 o po-
wierzchni 242 metry kwadratowe oraz działka 274/20 o powierzchni 33 metry kwadratowe stanowi 
współwłasność osób prywatnych. Współwłaściciele tych nieruchomości zwrócili się z wnioskiem o nie-
odpłatne przekazanie działek na rzecz Gminy Stare Miasto z przeznaczeniem pod drogę. Wniosek 
współwłaścicieli nieruchomości w części dotyczącej tych działek został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Ochrony Środowiska. Tym samym przygotowano projekt 
uchwały. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Jeżeli nie mamy zgłoszeń do 

dyskusji, dyskusję zamykam.  
 

Uchwała Nr VIII/58/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
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„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/58/2024 i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Joannę Gru-
szecką. 

 
Pani Joanna Gruszecka – Szanowni Państwo, nieruchomość położona w obrębie Stare Miasto 

oznaczona numerem ewidencyjnym 365/4 o powierzchni 85 metrów kwadratowych oraz nierucho-
mość 362/4 o powierzchni 67 metrów kwadratowych oraz nieruchomość 1682 o powierzchni 214 me-
trów kwadratowych oraz działka 1674 o powierzchni 227 metrów kwadratowych stanowi własność 
prywatną. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego przeznaczenie tych nie-
ruchomości jest pod drogi publiczne gminne. W związku z tym została przygotowana i przedłożono 
projekt uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Inspektor. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 

do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/59/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na odpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/59/2024 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę również Panią Inspektor Jo-
annę Gruszecką. 

 
Pani Joanna Gruszecka – - Szanowni Państwo, nieruchomość położona w obrębie Stare Miasto 

oznaczona numerem ewidencyjnym 558/14 o powierzchni 7621 metrów kwadratowy stanowi wła-
sność Gminy Stare Miasto. Dla przedmiotowej nieruchomości brak jest miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego. W związku z zainteresowaniem właściciela nieruchomości sąsiedniej naby-
ciem przedmiotowej działki zasadnym jest sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego zgodnie z obo-
wiązującymi przepisami prawa. Tym samym przygotowano i przedłożono projekt uchwały. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Inspektor. Otwieram dyskusję. Proszę o zgłoszenia. 
Nie mamy zgłoszeń do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/60/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/60/2024 i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opie-
kuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psy-
chicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 
jak również trybu ich pobierania, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy  – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Marię  

Szumigalską. 

Pani Maria Szumigalska – Proszę Państwa, zgodnie z ustawą o pomocy społecznej, świadczenie 
usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych są zadaniem własnym gminy o charakterze 
obowiązkowym. W roku 2023 ustawodawca wprowadził zmiany w ustawie o pomocy społecznej, do-
dając nową formę usług opiekuńczych tzw. usług sąsiedzkich. Z kręgu uprawnionych do świadczeń  
w formie usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych nie eliminuje się osób, których 
dochód jest wyższy od kryterium określonego w ustawie o pomocy społecznej. Osoby zobowiązane są 
natomiast do zwrotu części lub całości wydatków poniesionych na świadczone usługi. Koszt usług opie-
kuńczych w roku 2024 wyniósł ogółem 598000,00 zł. Opiekunki domowe wykonały usługi w 15520 
godzin, co w przeliczeniu na koszt usług przez godziny wynosi jednej godziny 38,00 zł. W związku  
z powyższym przyjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 

do dyskusji, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr VIII/61/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie 
usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuń-
czych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 
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„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/61/2024 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Małgorzatę 
Kaczmarek. 

 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycz-

nia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych Rada Gminy w drodze uchwały określa wysokość stawek 
podatku od nieruchomości. Zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego wskaź-
nik cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2024 roku w stosunku do pierwszego 
półrocza 2023 wynosił 2,07%. Mając powyższe na uwadze, kierując się koniecznością zapewnienia 
środków finansowych służących realizacji zadań publicznych oraz ocenom potrzeb wspólnoty samorzą-
dowej, w szczególności w zakresie inwestycji infrastrukturalnych, spraw społecznych, czy edukacji Rada 
Gminy określa wysokość stawek w podatku od nieruchomości na rok 2025, podwyższając je średnio  
o 9,1%. Podkreślić należy, że zaproponowane stawki są niższe od maksymalnych stawek ogłoszonych 
na rok 2025 w powołanym wyżej obwieszczeniu Ministra Finansów. Wobec powyższego uzasadnienie 
jest, uzasadnione jest podjęcie uchwały w proponowanym kształcie. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Inspektor. Otwieram dyskusję. Proszę udzielam 

głosu. 
 
Pan Andrzej Szyszyński – Proszę Państwa, w wyniku przeprowadzonej dyskusji w trakcie posiedze-

nia wszystkich komisji postanowiono pozostawić stawki podatku na 2025 rok, pozostawić w wielkości 
zaproponowanej przez Wójta Gminy Stare Miasto. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Czy mamy jeszcze jakieś zgło-

szenia do dyskusji? Zgłoszeń nie mamy, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/62/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   3 głosy 

 
„za” 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 3.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, Stanisławski Albert, 
Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej. 

od głosu „wstrzymali się” radni: Kwieciński Paweł, Stasiak Mirosław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/62/2024 i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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• w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 dt żyta dla potrzeb obliczenia podatku  
rolnego, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawieniu uzasadnienia proszę Panią Inspektor Małgorzatę 
Kaczmarek. 

 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Szanowni Państwo, projekt uchwały zawiera propozycję obniżenia 

średniej ceny skupu żyta ogłoszonej w komunikacie Prezesa GUS z kwoty 86,34 zł za jedną decytonę 
do kwoty 68,73 zł za jedną decytonę i pozostawienie jej na poziomie roku 2024. Utrzymanie ceny skup 
użyta przez Radę Gminy na aktualnym poziomie ma na celu złagodzenie obciążeń finansowych podat-
ników podatku rolnego oraz trudnej sytuacji w rolnictwie przy jednoczesnym zachowaniu wpływów  
z podatku rolnego na poziomie nieodbiegającym od obecnego. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Inspektor. Otwieram dyskusję. Nie mam zgłoszeń do 

dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu 1 dt żyta dla potrzeb obliczenia podatku rolnego. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/63/2024 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2025, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Inspektor Małgorzatę 
Kaczmarek. 

 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Szanowni Państwo, zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego, wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2024 
roku w stosunku do pierwszego półrocza 2023 wyniósł 2,07%. Mając powyższe na uwadze, kierując się 
koniecznością zapewnienia środków finansowych służących realizacji zadań publicznych oraz oceną po-
trzeb wspólnoty samorządowej, w szczególności w zakresie inwestycji infrastrukturalnych, spraw spo-
łecznych, czy edukacji Rada Gminy określiła wysokość stawek podatku o nieruchomości za 2025 rok. 
Podkreślić należy, że zaproponowane stawki są niższe od maksymalnych stawek, ogłoszonych w 2025 
roku. Przepraszam Państwa, ale czytałam nie to uzasadnienie. Przepraszam. Podatek od środków trans-
portowych jest uchwalany w oparciu o ustawę z 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych 
oraz na podstawie obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 25 listopada 2024 roku. Wysokość stawek 
obowiązujących na terenie Gminy Stare Miasto ustala w drodze uchwały Rada Gminy. Dla wymienio-
nych w uchwale pojazdów proponuje się na rok 2025 stawki na poziomie roku bieżącego. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Inspektor. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 
do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/64/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2025. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/64/2024 i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Referująca Pani Kierownik Referatu Magdalena Kusiak. 
 
Pani Magdalena Kusiak – Szanowni Państwo, ustawa z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach nakłada na Radę Gminy obowiązek określenia w drodze uchwały stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Zgodnie z ustawą stawka obejmuje koszty odbie-
rania, transportu, zbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, utrzymania Punktu Selektyw-
nej Zbiórki Odpadów Komunalnych, obsługi administracyjnej systemu oraz edukacji ekologicznej w za-
kresie prawidłowego postępowania z odpadami komunalnymi. Na ostateczną wysokość opłaty wpływa 
nie tylko kwota uzyskana w przetargu, w którym została złożona tylko jedna oferta Zakładu Oczyszcza-
nia Terenu Bakun, ale również cena zagospodarowania odpadów w Miejskim Zakładzie Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi w Koninie. W tym roku zostaliśmy zaskoczeni drastyczną i skokową podwyżką 
cennika odpadów komunalnych w MZGOK. Dla przykładu, zmieszane odpady komunalne z ceny 345,60 
zł brutto za jedną tonę, wzrastają na 399,60 zł brutto. Jest to wzrost o 54,00 zł brutto na tonie. Two-
rzywa sztuczne z 81,00 zł brutto na 378,00 zł brutto. Jest to wzrost aż o 297,00 zł. Papier z 27,00 zł 
brutto na 162,00 zł brutto. Odpady wielkogabarytowe z 702,00 zł brutto na 1080,00 zł brutto. Mimo 
zdecydowanego sprzeciwu ponad 20 samorządów, które negatywnie zaopiniowały cennik i podczas 
walnego zgromadzenia wspólników głosowały przeciw podwyżkom, Miasto Konin jako główny udzia-
łowiec spółki posiadający ponad 99% udziałów zagłosował za uchwałą przyjmującą cennik. Skutkiem 
przyjęcia takiego cennika dla naszej gminy jest wzrost kosztów systemu gospodarki odpadami o prawie 
500000,00 zł. Biorąc powyższe pod uwagę obecne stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
wynoszące 21,50 zł od osoby miesięcznie w przypadku, gdy właściciel nieruchomości wypełnia usta-
wowy obowiązek zbierania odpadów w sposób selektywny oraz 86,00 zł miesięcznie od osoby, jeżeli 
właściciel nieruchomości nie wypełnia tego obowiązku, nie są w stanie pokryć w 2025 roku w całości 
utrzymania systemu, dlatego też konieczne jest dostosowanie ich do zwiększonych kosztów. Zgodnie  
z przedstawioną podczas komisji kalkulacją zaproponowana stawka w wysokości 26,50 zł od osoby 
miesięcznie pokrywa koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi w roku 
2025. W kalkulacji uwzględniono następujące koszty. 2893816,42 zł brutto rocznie jest to kwota wyni-
kająca z oferty wykonania zamówienia przez Zakład Oczyszczania Terenu Bakun. 180000,00 jest to 
roczny koszt obsługi administracyjnej systemu. I tak jak powiedziałam wcześniej 494983,44 zł jest to 
wzrost kosztów systemu w związku ze zmianą cennika w MZGOK na rok 2025. Do kalkulacji uwzględ-
niono też liczbę mieszkańców gminy, jest to 11640 osób. Uwzględniono również obowiązującą kwotę 
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zwolnienia za kompostowanie bioodpadów stanowiącą 2,50 zł od osoby miesięcznie oraz fakt, że  
w naszej gminie liczba osób korzystających z tego zwolnienia jest to 50% mieszkańców, to jest 5820 
osób. W podsumowaniu można powiedzieć, że zaproponowana w uchwale stawka, czyli 26,50 zł mie-
sięcznie od osoby oraz czterokrotność tej stawki, czyli 106,00 zł miesięcznie, jeśli nie jest wypełniony 
obowiązek selektywnej zbiórki odpadów pokrywa koszt funkcjonowania systemu w roku 2025. Dzię-
kuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Udzielam głosu rad-

nemu Mirkowi Stasiakowi. 
 
Pan Mirosław Stasiak – Ja mam taką prośbę do Pani, czy mogłaby Pani powiedzieć nam cennik 

opłat za śmieci w poszczególnych sąsiednich gminach, żeby mieszkańcy wiedzieli, sołtysi, żebyśmy byli 
zorientowani, jak to wygląda w innych miejscowościach. Dziękuję. 

 
Pani Magdalena Kusiak – Tak, oczywiście, już Państwu mówię. Ja będę podawała Państwu takie 

kwoty, które uzyskałam z informacji telefonicznych. Nie wszystkie te kwoty są już przyjęte. Na pewno 
miasto Konin wczoraj podjęło uchwałę, gdzie wysokość opłaty jest to 29,00 zł od osoby przy kwocie 
zwolnienia 2,00 zł od gospodarstwa domowego. Ślesin również przyjął uchwałę, jest to 30,00 zł od 
osoby miesięcznie. Golina na ten moment ma już przyjętą uchwałę 27,00 zł, jednak jest to uchwała 
sprzed podwyżki w MZGOK. I tutaj gminy, które przymierzały się, przeliczały już kwoty, natomiast nie 
mam wiedzy, czy już te uchwały zostały podjęte, w jakiej wysokości. To tutaj w Rychwale to było 34,00 
zł, w Rzgowie 37,00 zł, w Kramsku 30,00 zł od osoby. Pozostałe gminy w powiecie jeszcze nie ustaliły 
kwoty. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Kierownik. Udzielam głosu Radnemu Pawłowi Kwie-

cińskiemu. 
 
Pan Paweł Kwieciński – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo 

Radni, szanowni Państwo. Na poprzedniej sesji Pani Kierownik przedstawiła nam propozycję, jaką zło-
żyła spalarnia. To znaczy właściwie główny udziałowiec, Prezydent Miasta Konina, te podwyżki oscylo-
wały jeszcze, te, które Pani tutaj przedstawiła, znaczy przed chwilą oscylowały o 50% więcej. To w rze-
czywistości one oscylowały dotychczasowych o kilkaset procent. Szanowni Państwo, 1200% łaskawie 
miasto, bo tutaj prezydent podejmuje decyzję, prezydent po buntach łaskawie, znaczy buntach, znaczy 
sprzeciwie się, łaskawie obniżył, zgodził się na obniżenie ceny o 50%. No spuścił troszeczkę z tego ba-
lonu powietrza i okazał się tak dobroduszny, że gminy będą mniej płaciły za to. Bo proszę Państwa, to 
chodzi o te śmieci, które są, ci co Państwa nie wiedzą, to te śmieci, opłata wzrosła, te śmieci dostar-
czone na spalarnie za ten tonaż. Proszę Państwa, wobec tego. Jesteśmy doskonale zorientowani, bo 
interesowaliśmy się tym. Tak naprawdę spalarnia nie ponosi strat. Wypłaciła dywidendy. Dywidendy 
to znaczy zyski za ubiegły rok. Miasto Konin otrzymało kilka milionów. Gminy dostały tam po kilkaset 
złotych, bo oczywiście to jest w stosunku do udziałów. Jak miasto ma 99%, pozostałe gminy 1%, to tak 
wychodzą udziały. Proszę Państwa, należałoby zadać wobec tego znaczy pytanie. Czy prezes spalarni, 
rada nadzorcza właściwie zarządza. Tak szczerze, czym się kierowali, proponując tak wysokie pod-
wyżki? Ja mówię nawet o tych pierwotnych. Albo próbowali wyłudzić od samorządów, albo skoro straty 
nie mają, bo jakby mieli straty, to by nie wypłacali dywidendy. Albo, znaczy no, tak jak powiedziałem, 
trzeba by było, znaczy jeszcze raz, czy Rada Nadzorcza właściwie nadzoruje tą miejską spółkę. Proszę 
Państwa, i też również trzeba sobie powiedzieć uczciwie, Miasto Konin nie jest w najlepszej kondycji, 
znaczy finansowej. Należałoby zadać pytanie, czy czasami nie kosztem gmin, które będą płacić za 
śmieci, będzie Miasto Konin próbowało sobie podreperować swój budżet. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Radnemu Kwiecińskiemu. Myślę, że pytania adekwatne, 

ale nie do nas, nie będziemy potrafili odpowiedzieć na to pytanie. Nie mam więcej zgłoszeń do dyskusji, 
dyskusję zamykam. 
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Uchwała Nr VIII/65/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   2 głosy 

 
„za” 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 2. Uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, 
Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Od głosu „wstrzymali się” radni: Ciszak Dominika, Soszyński Robert. 

Uchwała otrzymała nr VIII/65/2024 i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzenie ścieków na terenie 
gminy Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Magdalenę 
Kusiak. 

 
Pani Magdalena Kusiak – Szanowni Państwo, zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu wody  

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Gminy może podjąć uchwałę o dopłacie do jednej, wybra-
nych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Dopłatę gmina przekazuje Przedsiębiorstwu 
Wodociągowo-Kanalizacyjnemu. Aktualne taryfy zostały zatwierdzone na okres trzech lat decyzją Dy-
rektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu Państwowego Gospodarstwa Wodnego 
Wody Polskie, decyzją z dnia 8 sierpnia 2023 roku na wniosek Zakładu Usług Wodnych. Zgodnie z wyżej 
wymienioną decyzją, na terenie Gminy Stare Miasto w okresie od trzynastego do dwudziestego czwar-
tego miesiąca obowiązywania nowej taryfy cena za jeden metr sześciennych ścieków wynosi 13,88 zł 
brutto i jest o 6,23 zł brutto wyższa od taryfy poprzednio obowiązującej. W celu złagodzenia skutków 
bardzo dużej podwyżki dla mieszkańców Gminy Stare Miasto proponuje się dopłatę do każdego metra 
sześciennego ścieku w wysokości 4,00 zł za jeden metr sześcienny. Po uwzględnieniu dopłaty miesz-
kańcy podłączeni do kanalizacji zapłacą za ścieki 9,88 zł za jeden metr sześcienny. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 

do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/66/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie ustalenia 
dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzenie ścieków na terenie gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 
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„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/66/2024 i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zaliczenia drogi do kategorii gminnych dróg publicznych oraz ustalenia jej prze-
biegu, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawieniu uzasadnienia proszę Pana Inspektora Radosława 
Kaczmarka. 

 
Pani Radosław Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Niniejsza uchwała dotyczy zaliczenia do kate-

gorii gminnych dróg publicznych drogi położonej w miejscowości Żdżary, obręb Żdżary na działkach  
o numerze ewidencyjnym 27/11, 27/10, 26/3, 25/5, 24/10, 23/5, 22/10, 21/9, 20/9, 19/7, 18/15, 17/9, 
16/11, 15/11, 14/9, 13/9, 12/11, 11/9, 8/5, 7/5 i 4/3. Szczegółowy przebieg i położenie przedstawiono 
na załączniku do niniejszej uchwały. Przedmiotowa droga stanowi uzupełnienie istniejącej sieci drogo-
wej i nie jest zaliczona do innej kategorii dróg gminnych. Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy o drogach pu-
blicznych uzyskano również pozytywną opinię Zarządu Powiatu Konińskiego w tej sprawie wyrażoną  
w uchwale numer 74/2024 z dnia 15 listopada 2024. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Inspektorowi. Otwieram dyskusję. Proszę o zgłosze-

nia do dyskusji. Nie mamy zgłoszeń do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/67/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie zaliczenia 
drogi do kategorii gminnych dróg publicznych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/67/2024 i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Skarbnik Jolantę Sob-
czak. 

 
Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo. Wysoka Rado. Projekt uchwały zakłada zmniejszenie 

dochodów o kwotę 5585520,49 zł do łącznej kwoty 106365339,15 zł. Zakłada również zmniejszenie 
wydatków o kwotę 7335520,49 zł do łącznej kwoty 111479090,94 zł. Pomimo zmniejszenia dochodów 
mamy również zwiększenia w projekcie uchwały i dotyczą one otrzymania dotacji z Województwa 
Wielkopolskiego dla KGW Rumin w kwocie 7990,00 zł. W gospodarce mieszkaniowej wpływy z tytułu 
kar i odszkodowań w kwocie 40000,00 zł. Wpływy z funduszu pomocy na zadania oświatowe w kwocie 
18383,00 zł. W gospodarce komunalnej i ochronie środowiska wpływy na realizację Projektu Czyste 
Powietrze. Wpływ dochodów z tytułu zrealizowania zadania zastosowania instalacji fotowoltaicznych 
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na obiektach gminnych powiatu konińskiego w kwocie 700000,00 zł, jak i realizacja zadania z Polskiego 
Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych 
w kwocie 229354,90 zł. Zmniejszenie natomiast dotyczy przeniesienia zadania Rozbudowa oczyszczalni 
ścieków z Rządowego Funduszu Polski Ład na rok 2025. Jeśli chodzi o wydatki generalnie dokonano 
zwiększeń tak jak Państwu przedstawiłam przy dochodach, natomiast zmniejszenia dotyczą w sytua-
cjach takich, gdzie nie będą one wydatkowane i przewidywane do realizacji jeszcze w roku 2024. I tak, 
rozbudowa stacji uzdatniania wody. Wiemy, że już w tym roku nie będziemy ponosili większych wydat-
ków, dlatego też jest planowane zmniejszenie o 500000,00 zł. No i przeniesienie również rozbudowy 
oczyszczalni na rok 2025. Te zmiany spowodowały, że nie będziemy emitowali obligacji w kwocie pla-
nowanej 7500000,00 zł, tylko 3750000,00 zł. Dlatego też w załączniku numer 4 w sprawie przychodów 
i rozchodów mamy obniżenie przychodów do kwoty 3750000,00 zł i ta różnica, którą mieliśmy, zostaje 
pokryta w części z wolnych środków, w części z uzyskanych dochodów i w części ze zmniejszenia wy-
datków. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję. Proszę o zgłoszenia do 

dyskusji. 
 
Pan Andrzej Szyszyński – Ja może przedstawię. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy – Tak, poproszę Pana Przewodniczącego o przedstawienie opinii. 
 
Pan Andrzej Szyszyński – Komisja zapoznała się z propozycjami zmian budżetowych na listopad  

i nie wnosi uwag do niniejszej uchwały. Dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Ja tylko chciałabym zaznaczyć, 

że będziemy dzisiaj głosować nad drukiem 79 B. 
 
Uchwała Nr VIII/68/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/68/2024 i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 

• zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Miasto 
na lata 2024-2036. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Skarbnik Jolantę Sob-

czak. 
 
Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo w załącznik numer 1 w roku 2024 dokonano zmniejsze-

nia dochodów i wydatków, które wynikały ze zmiany uchwały budżetowej i zmniejszenia również emisji 
obligacji do kwoty 3750000,00 zł. Taka zmiana przekłada się również na zmniejszenie planowanego 
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deficytu, w związku z tym dokonano w tym zakresie zmiany. Ponadto w roku 2025 dokonano zwiększe-
nia dochodów i wydatków z Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie rozbudowy oczyszczalni ście-
ków w miejscowości Modła Królewska etap drugi wraz z budową kolektora tłocznego do oczyszczalni 
ścieków i to zostało uwzględnione w załączniku numer dwa. Przeniesienie zadania na rok 2025 będzie 
również skutkowało ujęciem tego zadania w budżecie na 2025 rok. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń do 

dyskusji, dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr VIII/69/2024 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2024 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Miasto na lata 2024-2036. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Ciszak Dominika, Janke Marcin, Krzyżak  
Juliusz, Kwieciński Paweł, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, 
Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr VIII/69/2024 i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Tą uchwałą zakończyliśmy blok uchwał. Przechodzimy do punktu 
7. 
 

Punkt 7 porządku obrad – Ocena stanu dróg gminnych oraz mostów. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji proszę Pana Kierownika Referatu Da-
miana Majewskiego. 

 
Pan Damian Majewski – Dzień dobry, witam serdecznie wszystkich. Informacja pod nazwą analiza 

i ocena stanu dróg gminnych oraz mostów oraz kosztów remontu za 2024 z uwzględnieniem kosztów 
poniesionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej omówiona została szczegółowo podczas obrad ko-
misji Rady Gminy Stare Miasto. Informacja przedstawia koszty prac bieżących wykonanych na drogach 
gminnych, a w szczególności koszty napraw dróg w nawierzchni tłuczniowej, koszty napraw dróg  
w nawierzchni asfaltowej, koszty utrzymania promu na rzece Warta, koszty oraz przygotowania do 
zimowego utrzymania dróg gminnych, koszty utrzymania obiektów mostowych w gminie oraz koszty 
opracowanych projektów stałej organizacji ruchu do wdrożenia w roku 2025. Warto podkreślić, iż od 
roku 2022 Gmina Stare Miasto po okresie realizacji inwestycji wodociągowo-kanalizacyjnych rozpo-
częła dużo inwestycji drogowych, które kontynuowane będą w kolejnych latach, a to powinno zdecy-
dowanie wpłynąć na poprawę stanu jakości naszych dróg gminnych oraz w przyszłości zmniejszyć 
koszty bieżącego utrzymania dróg. Dziękuję bardzo. 
  

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Kierownikowi. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgło-
szeń do dyskusji. Przechodzimy do punktu 8. 
 
Ocena stanu dróg gminnych oraz mostów stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

Punkt 8 porządku obrad – Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
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 Przewodnicząca Rady Gminy – Udzielam głosu przewodniczącemu Mirosławowi Stasiakowi. 
 
 Pan Mirosław Stasiak – Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Stare Miasto w składzie Mirosław Stasiak przewodniczący, Mirosław Sawicki zastępca, Juliusz 
Krzyżak członek. Przy udziale Pani Elżbiety Kaczmarek dokonała w dniu 31 października wizji na terenie 
w zakresie i wniosków o nieodpłatne przekazanie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. Obręb 
Główiew działka oznaczona numerem ewidencyjnym 326/8 o powierzchni 0,2240 hektara została zao-
piniowana negatywnie z uwagi na braki zabudowy i utwardzenie nawierzchni. Dwa, obręb Żychlin 
działka oznaczona numerem ewidencyjnym 274/20 o powierzchni 0,0033 ha, numer ewidencyjny 
274/8 o powierzchni 0,0242 hektara oraz numer ewidencyjny 274/6 o powierzchni zero dwieście czter-
dzieści cztery hektara. Na wniosek zaopiniowano pozytywnie w zakresie wyżej wymienionych działek. 
Natomiast po utwardzeniu całej drogi dalsza część wniosku zostanie ponownie rozpatrzona. Wniosku 
w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto. Pierwsze, komisja usta-
liła, iż działka oznaczona numerem ewidencyjnym 558/14 o powierzchni 0,7621 hektara w obrębie 
Stare Miasto należy przeznaczyć do sprzedaży w drodze przetargu ograniczonego dla sąsiadów. Trzy, 
wniosku o uregulowanie stanu prawnego nieruchomości. Obręb Lisiec Nowy działka oznaczona nume-
rem ewidencyjnym 27 o powierzchni 0,9700 hektara. Podział nieruchomości zostanie zlecony w roku 
budżetowym 2025. Komisja w składzie powyższym uchwałę, wniosek zatwierdziła. Dziękuję bardzo. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Udzielam głosu Przewodniczą-
cemu Tymonowi Ziole. 
 
 Pan Tymon Zioła – Dosłownie informacyjnie. Członkowie Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, 
Praworządności oraz Bezpieczeństwa w okresie międzysesyjnym uczestniczyli w 7 oraz 8 listopad udział 
w zjeździe delegatów Rady Krajowej Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów w Rokosowie, powiat Gostyń-
ski. 8 listopad udział w wieczornicy zorganizowanej przez Szkołę Podstawową Modlę Królewskiej i 11 
listopad udział w gminnych obchodach Święta Niepodległości. Dziękuję. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Nie mamy więcej zgłoszeń  
w tym punkcie. Przechodzimy do punktu 9. 
 

Punkt 9 porządku obrad – Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Czy w tym punkcie ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos? 
Udzielam głosu radnemu Pawłowi Kwiecińskiemu. 

 
 Pan Paweł Kwieciński – Proszę Państwa, znaczy ja chciałem. Dobrze. Pani Przewodnicząca, sza-
nowni Państwo, ja chciałem uzupełnić swoją wypowiedź odnośnie spalarni. Znaczy ja, znaczy ja pyta-
łem, czy miasto Konin, jeszcze raz pytam, czy miasto Konin poprzez spalarnię nie próbuje wyłudzić od 
gmin pieniędzy? Dziękuję. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję radnemu. Czy ktoś jeszcze z Pań, Panów Radnych chciałby 
w tym punkcie zabrać głos? Nie ma. Czy ktoś z Pań, Panów sołtysów w tym punkcie chciałby zabrać 
głos? Nie mamy zgłoszeń. Dziękuję. Przechodzimy do punktu 10. 

 
Punkt 10 porządku obrad – Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Państwu za przybycie. 

VIII sesja zakończyła się o godz. 11:07. 
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Protokołował:                                                                            Prowadząca obrady sesji:   

        /-/ Mateusz Staciwa        /-/ Ewelina Andrzejak 


